
AvdW Win verslag overleg gemeente- Win 7-7-2016 

Verslag van 7 juli Win met de wethouder Martin Kromwijk, Marlo Vuijk, Mirjam 

van Veen (Sam-bundeling) en Marianne Langkamp (Centrum Jeugd en gezin& 

sociaal team) 

Aanwezig: bovengenoemde personen, Jan van Rooijen en Ani van der Winden 

Agendapunt 1: Sociaal domein 

Martin Kromwijk vraagt waar wij als wijkteam nu staan wat betreft het sociale domein. Wij geven aan dat 

wij als Win te weinig input hebben over mensen die geholpen zouden moeten worden in het sociale 

domein. Wij krijgen daar als Win geen gegevens over binnen.  

Wel hebben wij bv op de Kerstmarkt met een kraampje gestaan, waarbij de Nieuwerbruggers op een ster 

aankonden geven wat zij graag zouden willen in Nieuwerbrug, waar behoefte aan was ed. Daar kwamen 

vooral antwoorden op over de verkeersproblematiek en het gemis van openbaar vervoer. De 

informatieavond over verslavingen ed was ook matig bezocht en er zijn geen reacties meer op gekomen. 

Nieuwerbruggers houden wel van feestjes. Wel hebben wij een vraag bij de kerken neergelegd om eens 

met elkaar van gedachten te wisselen. 

Jan geeft aan dat Nieuwerbruggers niet te koop lopen met hun zorgen, zij dit liever voor zichzelf en een 

kleine kring daar omheen houden. Veel wordt er ook door de kerken en buren/familieleden opgevangen. 

De Hooiberg is daar een goed voorbeeld van. Ook de voetbalvereniging heeft een heel leuk jeugdkamp 

georganiseerd. 

Martin Kromwijk vertelt over een nieuwe trend ipv een bejaardenhuis: “ Zorg coöperatie”: men moet dan 

contributie betalen om lid te worden/blijven; daarna worden er gesprekken georganiseerd met 

hulpverleners en daardoor kan men er praktisch tot de dood blijven wonen. 

Ook als de buurtsuper verdwijnt, kan er een nieuwe vorm ontstaan door een soort coöperatie te vormen; 

men moet ook lid worden en meehelpen om dan korting te krijgen op de gekochte artikelen. Misschien is 

dit ook wat voor de winkel van Joke Kaptein als deze definitief verdwijnt. 

Martin geeft aan dat het misschien handiger is om het gesprek met de kerken breder te maken door ook 

anderen uit te nodigen. We komen tot deze lijst van mensen die met het sociale domein te maken 

hebben en die ons nuttige informatie zouden kunnen geven: 

- De kerken 

Huisarts (die hier ook de bevallingen doet en een apotheek aan huis heeft) 

Buurtzorg 

Wijkagent 

School 

Sportverenigingen 

Ria Timmer Lodewijkstraat 41 

Nolda Heus 

Ruud (van de buurtsuper) 

Martin Kaptein 

en misschien nog twee anderen 

Dit gesprek zou dan in oktober kunnen plaatsvinden. De puntzaal zou een goede plaats zijn voor deze 

avond. Beamer zou geregeld moeten worden en Marianne Langkamp wil wel de zorg dragen voor de 

uitnodigingen, zoals zij ook voor Ernst heeft gedaan. Er zou vóór de vakantie een datum geprikt moeten 

worden. Jan en Ani brengen dit in bij de Win. 

Mirjam van Veen geeft nog aan dat er vaak inloop is voor het Huis van Alles in de vakantietijd. 

Openingstijden op de website. 
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Agendapunt 2: achterlaatlocatie Francken 

Martin Kromwijk geeft aan dat het “kwartje is geland bij de gemeente en bij de gemeenteraad”.  De 

kwaliteitsimpuls/ noodkreet van de Win is gehoord en er is erkenning voor gekomen. 

Ani geeft een kort verslag van de avond over de achterlaatlocatie van Francken en Jan vult nog dingen 

aan. 

Martin Kromwijk denkt dat het een goed idee is om parallel of aanvullend aan het gesprek van de 

vertegenwoordiger van Francken een eigen plan te ontwikkelen. Het kan zijn dat de huidige 

projectontwikkelaar ook er niet in slaagt om een goed project te maken. Dan is dus een ander perspectief 

ook mogelijk, dus dat er een plan vanuit een andere hoek komt en er een projectontwikkelaar gevraagd 

wordt om dit plan uit te voeren. Dan kan ook het ontwerp voldoen aan de nieuwe visie over 

Nieuwerbrug!! 

Omdat Murielle zo’n goede presentatie heeft gegeven voor de gemeenteraad en ook bij de avond over de 

achterlaatlocatie van Francken super ideeën had, zou zij heel geschikt zijn om over zo’n plan te praten 

samen met Peter ….. ( een stedenbouwkundige bij de gemeente Bodegraven- Reeuwijk) en Lizet Keyzers. 

Ook denken hij en Jan als vierde persoon aan Barry Passchier (oud Win-lid die ook tekent voor Floor Boer) 

die hiermee ervaring schijnt te hebben. 

Deze bijeenkomst zal dan ergens in september gehouden moeten worden. Als Murielle door de Win 

gepolst wordt, zal Marlo de rest organiseren. 

Inmiddels heb ik Murielle benaderd en zij wil aan dit plan meewerken. Fijn dat je dit doet, Murielle!! 

 

 


